
INFORMATIONSBREV (ELEMENT)

Vi har haft mycket klagomål angående våra element, bl.a att de är kalla som vi
alla känner till är vanligast. Vi i styrelsen har undersökt de här problemen
djupare för att lokalisera problemet och vi märkte att många faktorer spelar roll
undersökningen är tyvärr inte klar och vi försöker få in så mycket information
som möjligt från dem externa firmorna.

Den informationen vi har fått ta del av är att dem element som står i våra
trapphus, ska finnas 2 st vid ingången, dem får vi inte öka mer än nivå 3.
Anledningen är att all värme som kommer ifrån pumpen går först genom dessa
element som finns i våra trapphus därefter vidare till våra lägenheter. När vi
höjer dem till max läge (9) då går all värme just till elementet och stannar där,
detta leder till att ingen värme går vidare till våra lägenheter.

Elementen som vi har hemma ska vara varma upptill och kalla nedtill. Är dem
varma nedtill så bör dem luftas. Det är dock inte rekommenderat att blockera
elementet, t.ex ha en soffa som är direkt mot elementet, att ha kläder på
elementet för att torka era plagg, eller ha era gardiner hängande på elementet för
detta leder till att soffan/plaggen/gardinerna snor all värme och i värsta fall
dunstar tillbaka.

Vi i styrelsen önskar er en trevlig helg!
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